
JÄRVAKANDI KOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL NR 4 

Järvakandi Kool 

Koosolek toimus aadressil Nõlva 16, Järvakandi 

27.03.2023, algus kell 17:30, lõpp 18:30 

 

Juhatas:     Villy Võrk 

Protokollis:     Airika Troost 

Võtsid osa:  Villy Võrk, Katrin Anto, Anu-Marii Kask, Airika Troost, 

Martin Sepp, Ragnar Ahtijainen, Andres Ansip 

Puudus(id):    Ly Metsoja 

Kutsutud:     Aet-Triin Vasnu 

 

Päevakord: 

1. Kooli MTÜ 

2. Parimate õpilaste autasustamine 

3. Muud jooksvad teemad 

 

1. Kooli MTÜ 

V. Võrk andis teada, et loodava MTÜ põhikiri ja asutamiskord edastati hoolekogu liikmete 

lugemiseks ja arutelude loomiseks Katrin Kuum´i poolt 27.03.2023 kell 10:33. Lisab, et läbi on 

vaja mõelda ühingu nimi ja kes on asutajaliikmed ning kes on valmis võtma vastutuse MTÜ 

tegevust juhtima. K. Kuum on valmis olemas liikmena ja toetamas tegevuste läbiviimist 

struktuurfondidest rahastamisvõimaluste leidmiseks ja projektide kirjutamisega. 

A.-T. Vasnu uurib erinevatest koolidest, et kuidas nende MTÜd tegutsevad ja annab järgmisel 

kohtumisel selle kohta ülevaate. 

 

OTSUS: 

o Hoolekogu võttis otsuse põhikirja ja asutamislepingut arutada uuel kohtumisel. 

 

2. Parimate õpilaste autasustamine 

A.-T. Vasnu andis ülevaate headele ja väga headele hinnetele õppivate õpilaste seisust ning tegi 

ettepaneku jätkata kooli vaba päeva premeerimist. Iga trimester on plaanis anda tublidele 

õppuritele 1 päev kooli vaba. Ta lisas, et eeldatavasti 9.06.2023 on Järvakandi Kultuurihallis 

parimate tunnustamine ja raamatute soovid edastatakse tööandjatele hiljemalt 26.05.2023. 

 

OTSUS: 

o  Hoolekogu võtab teadmiseks parimate premeerimise kohta käiva info. 

 

3. Muud jooksvad teemad 

1) Kooli personali töötasud 

K. Anto uuris kooli personali töötasude jagamise kohta. Ta soovis teada, et millistel alustel on 

tehtud selline otsus, kuna valla finantsjuhi poole on pöördutud just selle küsimusega. 

A.-T. Vasnu vastas, et kokku sai tõsta personali palkasid 7% ja tasu on antud ametikohta järgi 

ning kindlasti pole jagamine toimunud võrdselt, vaid lähtutud tööpanusest. Töötasu tõusu said 



kõik töötajad ning kuna kollektiivlepinguid pole, siis ka kõik palgad on personaalsed. Tema 

soov on, et kui kellegi on soov täpsustada meetodi põhjuseid, siis kindlasti temaga otse suhelda.  

 

Hoolekogu võttis kooli personali jagamise info teadmiseks. 

 

2) Jalgrattaload 

R. Ahtijainen uuris, et kas koolis tehtavad rattaload on kinnitatud Transpordiameti poolt, sest 

sellisel juhul on need kehtivad ka kergetele mootorsõidukite juhtimiseks (nt mopeed, roller). 

A.-T. Vasnu vastas, et need on Transpordiametis kinnitatud. 

 

Hoolekogu võttis jalgrattalubade kinnituse info teadmiseks. 

 

3) Mõnuainete manustamine koolis 

V. Võrk uuris, kuidas hetkel seis veiplusega koolis ja mis meetodeid on rakendatud. 

A.-T. Vasnu andis teada, et koolis on käinud Politsei- ja Piirivalve esindajad 6.-9. klasside 

õpilastele loengut pidamas ja on suunatud ka maakonna poolt korraldatavale koolitusele kooli 

esindaja.  

K. Anto lisas, et tegelikult on piirkonnas mure ka alkoholi tarbimisega ja vargustega.  

A.-T. Vasnu kinnitas, et neil on pidev koostöö Politsei esindajatega ning igasugused pättused 

on lubamatud. 

 

Hoolekogu võttis piirangumeetodite info teadmiseks. 

 

4) Uus hoolekogu liige 

V. Võrk andis teada, et vanemate esindaja algklasside poolt on avaldanud soovi hoolekogust 

välja astuda ning sellega seoses tuleks meil leida uus huviline. Tema ja kooli esindaja 

hoolitsevad selle eest, et uueks õppeaastaks leiaks uue liikme. 

 

Hoolekogu võttis uue vanemate esindaja leidmise info teadmiseks. 

 

 

Ettepanek: 

 Teostada järgmine hoolekogu koosolek 15.05.2023, kell 17.30 koolimajas. 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

Villy Võrk         Airika Troost 

Koosoleku juhataja        Protokollija 


